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Zápisnica 

 13.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

28. februára 2017 

Zasadacia miestnosť Právnickej fakulty TU „Collegium Novum“ 
 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Ročný plán úloh 

3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Realizovať spoločný Deň otvorených dverí TU. 

3.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Aktualizovať údaje v dotazníkoch 

monitorujúcich spokojnosť študentov TU 

3.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Aktualizovať údaje v dotazníkoch 

monitorujúcich spokojnosť absolventov TU 

Aktuálne záležitosti 

3.4 Návrh vyhlášky rektora TU o ubytovaní o ubytovaní študentov TU a Kritériá na pridelenie 

ubytovania študentom TU na akademický rok 2017/2018 

3.5 Návrh rámcového časového harmonogramu štúdia na TU na akademický rok 2017/2018 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Cyklus prednášok pri príležitosti roka 

čitateľskej gramotnosti  

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Implementovať analýzu edičnej činnosti TU 

v nadväznosti na analýzy činností, vyplývajúce z RPÚ 2016 č. 43 a 44 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti 

7.1 Prezentácia informačného systému správy manažmentu (ISSM) 

8. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Zabezpečiť odborné stanovisko k využitiu 

budovy kina Sloboda   

Aktuálne záležitosti 

9. Rozličné 

 

 

 

Bod 1 

13. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Na rokovaní privítal Mgr. Katarínu Karabovú, PhD, novozvolenú predsedníčku 

Akademického senátu TU, predstavil ju prítomným členom KR TU a poprial jej veľa úspechov 

v novej funkcii.  

Následne oboznámil s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. 

Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  
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Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

 o pracovnom stretnutí s riaditeľom Ústavu pamäti národa vo veci možnej spolupráce               

a o príprave zmluvy o spolupráci; 

 o pracovnom stretnutí s riaditeľom Výskumnej agentúry z pozície viceprezidenta SRK, ktoré 

spočívalo v možnostiach riešenia korekcií a zároveň vo veci poskytnutia písomného vyjadrenia 

TU zo strany Výskumnej agentúry k rekonštrukcii videokonferenčnej miestnosti TU; 

 o pracovnom stretnutí s primátorom Mesta Trnavy týkajúceho sa ďalšieho postupu súvisiaceho 

s nadobudnutím budovy Adalbertinum do vlastníctva univerzity a zároveň otázok možnej 

spolupráce mesta a trnavských univerzít;  

 o realizovaných návštevách rektorov niektorých univerzít, a to vo veci spolupráce ako i v 

otázkach pripravovanej novely zákona o vysokých školách; 

 o plánovanom stretnutí zástupcov MŠVVaŠ SR (ďalej len „ministerstvo školstva“) a prezídia 

SRK k návrhu novely vysokoškolského zákona, ktoré sa uskutoční 7. marca 2017 na pôde 

ministerstva školstva; 

 o riešení prijatých žiadostí o informácie v zmysle zákona č. 211/2000 Z.z. o slobode informácií, 

ktoré boli univerzite doručené zo strany dr. Benedikovičovej, bývalej zamestnankyne FZaSP 

TU a študenta PrF TU Mgr. Zmija;  

 o 16. reprezentačnom plese TU, ktorý sa konal 28. januára 2017 v priestoroch smolenického 

zámku; 

 o výsledkoch pracovných stretnutí v rámci Legislatívnej rady vlády SR a Slovenskej komisie 

pre UNESCO, v rámci ktorých je rektor univerzity členom; 

 o účasti na konferencii „Annual EUA Conference 2017“ v zastúpení prezídia SRK v dňoch 4. – 

8. apríla 2017 v nórskom Bergene.  

 

 

Bod 3 

 

3.1 

 

 Prorektorka pre vzdelávanie informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Realizovať 

spoločný Deň otvorených dverí TU. Uviedla, že Deň otvorených dverí na jednotlivých fakultách TU 

a v priestoroch átria rektorátu TU sa konal 25. januára 2017 a vyhodnotila ho ako veľmi úspešný 

s vysokým počtom návštevníkom. KR TU následne prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/13-28022017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o splnení úlohy RPÚ 2017 - 

Realizovať spoločný Deň otvorených dverí TU. 

Z: Ing. Peterková, PhD.  

 

 

3.2 + 3.3  

 

 Prorektorka pre vzdelávanie ďalej oboznámila prítomných so stavom plnenia úlohy RPÚ 

2017 - Aktualizovať údaje v dotazníkoch monitorujúcich spokojnosť študentov TU a zároveň so 

stavom plnenia úlohy RPÚ 2017 - Aktualizovať údaje v dotazníkoch monitorujúcich spokojnosť 

absolventov TU. Uviedla, že dotazníkový prieskum študentov za zimný semester 2016/2017 bol 

spustený 20. februára 2017 a bude otvorený do 10. marca 2017. K dnešnému dňu sa do prieskumu 

zapojilo viac ako 200 študentov. Po uzatvorení prieskumu bude v spolupráci s oddelením pre kvalitu 

spracované vyhodnotenie, ktorého výsledky prorektorka poskytne na najbližšom zasadnutí KR TU. 

KR TU následne prijalo nasledovné uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 2/13-28022017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Aktualizovať údaje v dotazníkoch monitorujúcich spokojnosť študentov TU. 

Z: Ing. Peterková, PhD.  
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UZNESENIE KR TU 3/13-28022017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Aktualizovať údaje v dotazníkoch monitorujúcich spokojnosť absolventov TU. 

Z: Ing. Peterková, PhD.  

 

 

3.4  

 

 Prorektorka pre vzdelávanie zdôvodnila predložený návrh vyhlášky rektora TU o ubytovaní 

študentov TU, ktorého súčasťou sú i Kritériá na pridelenie ubytovania študentom TU na akademický 

rok 2017/2018. Podotkla, že jej boli zo strany dekana PdF a dekanky PrF k návrhom doručené 

pripomienky,  s ktorými následne prítomných oboznámila.  

 V rámci otvorenej diskusie odzneli viaceré pozmeňujúce návrhy k predloženému materiálu. 

Akceptované zmeny do finálnej podoby vyhlášky zapracuje priamo predkladateľka vnútorného 

predpisu - prorektorka pre vzdelávanie. Rektor dal následne hlasovať a KR TU prijalo uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 4/13-28022017  

KR TU schvaľuje návrh vyhlášky rektora TU o ubytovaní študentov TU v znení prijatých 

pozmeňujúcich návrhov.  

Z: Ing. Peterková, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

UZNESENIE KR TU 5/13-28022017  

KR TU schvaľuje návrh kritérií na pridelenie ubytovania študentom TU na akademický rok 

2017/2018 v znení prijatých pozmeňujúcich návrhov.  

Z: Ing. Peterková, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

3.5  

 

 Prorektorka pre vzdelávanie v rámci ďalšieho bodu rokovania zdôvodnila predložený návrh 

rámcového časového harmonogramu štúdia na TU na akademický rok 2017/2018. Uviedla, že jej 

k návrhu boli doručené pripomienky zo strany dekana FZaSP a dekanky PrF, pričom sa k jednotlivým 

pripomienkam vyjadrila a dala do pozornosti, ktoré z nich môže vo finálnej podobe harmonogramu 

akceptovať.  Vzhľadom na to, že žiadne ďalšie návrhy na zmenu predložené neboli, rektor univerzity 

dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 6/13-28022017  

KR TU schvaľuje návrh rámcového časového harmonogramu štúdia na TU na akademický rok 

2017/2018 v znení prijatých pozmeňujúcich návrhov.  

Z: Ing. Peterková, PhD. 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektorky pre vzdelávanie: 

 o realizovaní tradičnej „Valentínskej kvapky krvi“, ktorú TU pripravila v spolupráci s 

Miestnym spolkom Slovenského Červeného kríža a Národnou transfúznou službou SR dňa 21. 

februára 2017 v budove Študentského domova Petra Pázmaňa;  

 o vyhlásení súťaže o študentskú hymnu pri príležitosti 25. výročia obnovenia činnosti 

univerzity, do ktorej sa môžu študenti zapojiť do 30. mája 2017; 

 o odporúčaní ministerstva školstva, ktoré bolo univerzite doručené, vo veci vyžadovania 

potvrdenia o zdravotnej spôsobilosti od uchádzačov o štúdium na univerzite, čo považuje 

ministerstvo školstva za neopodstatnené v zmysle zákona;  

 o zasadnutí Univerzitnej rady Mesta Trnavy, ktoré sa bude konať 2. marca 2017, a o ktorého 

výsledkoch bude prorektorka informovať na najbližšom zasadnutí KR TU.  

 

 

Bod 4 

 

4.1  

 

  Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - 

Cyklus prednášok pri príležitosti roka čitateľskej gramotnosti. V súvislosti s rokom čitateľskej 

gramotnosti je pripravený cyklus prednášok s názvom „Mama má Emu“, čo predstavuje cyklus 

špecifických edukatívnych prednášok. Prvým podujatím v rámci cyklu bola dňa 23. februára 2017 

prednáška pod záštitou dekana PdF TU, ďalšie podujatia budú prebiehať v priebehu marca pod 

vedením doc. Zápotočnej z Katedry školskej pedagogiky PdF TU. Prorektor zároveň podotkol, že 

podujatie sa stretlo s pozitívnym ohlasom. KR TU následne prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 7/13-28022017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú a umeleckú činnosť o plnení úlohy 

RPÚ 2017 - Cyklus prednášok pri príležitosti roka čitateľskej gramotnosti. 

Z: prof. Rábik  

 

 

4.2  

 

  Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť ďalej poskytol informáciu o stave plnenia úlohy 

RPÚ 2017 - Implementovať analýzu edičnej činnosti TU v nadväznosti na analýzy činností, 

vyplývajúce z RPÚ 2016 č. 43 a 44, pričom objasnil, že úlohou č. 43 je aktualizovať Vyhlášku rektora 

TU č. 4/2004 o zásadách edičnej a vydavateľskej činnosti Trnavskej univerzity v Trnave a úlohou č. 

44 je aktualizovať Edičnú radu TU a zefektívniť jej činnosť. Prorektor podrobne ozrejmil celú 

problematiku vydavateľstva TU, otázku jeho postavenia, platnej legislatívy a problematické 

ustanovenia vyhlášky, následne predložil návrhy pre východiskové riešenia – zosúladiť faktický stav s 

univerzitnou legislatívou (vyhláškou) a vyriešiť financovanie publikácií. V súvislosti s výsledkami 

následnej diskusie rektor univerzity požiadal prorektora o predloženie návrhu na zlepšenie činnosti  

edičnej rady TU a celkové zefektívnenie tejto dôležitej oblasti. KR TU  následne prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 8/13-28022017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú a umeleckú činnosť o plnení úlohy 

RPÚ 2017 - Implementovať analýzu edičnej činnosti TU v nadväznosti na analýzy činností, 

vyplývajúce z RPÚ 2016 č. 43 a 44. 

Z: prof. Rábik  
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KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre vedeckú a umeleckú činnosť: 

 o termíne na dodanie podkladov do výročnej správy za rok 2016, ktorý je 28. februára 2017; 

 o liste predsedu Akademickej rankingovej a ratingovej agentúry (ARRA), v ktorom univerzitu 

oslovil vo veci poskytnutia dobrovoľného finančného príspevku na činnosť agentúry, ktorá je 

neziskovou organizáciou; 

 o doručenej žiadosti o predloženie nominácií na cenu Vedec roka SR 2016 zo strany CVTI,  a o 

žiadosti o predloženie nominácií na Cenu za vedeckú a odbornú literatúru zo strany Literárneho 

fondu – výzvy boli zaslané na fakulty s požiadavkou o poskytnutie spätnej informácie 

o predložených nomináciách zo strany fakúlt; 

 o potrebe určenia termínu zasadnutia Vedeckej rady TU, pričom priamo na rokovaní sa KR TU 

konsenzuálne dohodli na termíne 24. 4. 2017. 

 

 

Bod 5 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj: 

 o doručení povolenia na vklad budovy Adalbertinum do vlastníctva TU zo strany katastra 

nehnuteľností – plynú z tohto povinnosti, ktoré sa priebežne riešia a sú realizované pracovné  

stretnutia v súvislosti s formálnym prepisom budovy na univerzitu; 

 o pracovnom stretnutí prorektora pre rozvoj a kvestora univerzity s riaditeľkou sekcie 

financovania a rozpočtu ministerstva školstva vo veci riešenia havarijného stavu budovy 

Adalbertinum pomocou poskytnutia kapitálovej dotácie; 

 o aktívnom riešení presťahovania Súkromného tanečného konzervatória Dušana Nebylu 

z priestorov budovy Adalbertinum; 

 o doteraz vykonaných a realizovaných činnostiach súvisiacich s implementáciou schváleného 

rozvojového projektu zameraného na rozvoj e-learningu a implementáciu LMS Moodle – 

momentálne sa inovujú softvérové nástroje pre e-learning a pripravujú sa materiály v súvislosti 

s jeho implementáciou; 

 o pripravovanej inovácii modulu Sofia v rámci informačného systému SAP, ktorá spočíva 

v príprave pilotného testovania automatizovaných výkonových listov pedagogických 

zamestnancov; 

 o požiadavke predsedu Grémia informačnej bezpečnosti TU (GIB), ktorá je výsledkom 

rokovania GIB – GIB žiada, aby vedenie univerzity a fakúlt v rámci svojej pôsobnosti 

zabezpečili dodržiavanie vnútorných predpisov TU súvisiacich s riadením informačnej 

bezpečnosti: 

a) čl. 2 ods. 2 Smernice rektora TU č.8/2015 - definovanie prístupu novoprijatého zamestnanca 

k univerzitným IS, 

b)  čl. 4 ods. 18 Pracovného poriadku TU – poučenie novoprijatých zamestnancov 

o informačnej bezpečnosti, 

c)  čl. 11 ods. 5 písm. e) Pracovného poriadku TU – oboznámenie zamestnancov, ktorí  budú 

pracovať s UIS obsahujúcimi osobné údaje, o ustanoveniach zákona č.122/2013 Z.z. 

o ochrane osobných údajov.“. 

Členovia KR TU zobrali túto požiadavku na vedomie.  

 

 

Bod 6 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

 o príprave jednotných výberových kritérií na výber študentov v rámci programu mobilít 

Erasmus+ 

 o príprave aktualizovanej smernice pre program Erasmus +; 

 o požiadavke adresovanej fakultám univerzity vo veci náboru slovenských študentov do tzv. 

„Buddy systému“ – je potrebné rozšírenie Buddy študentov na jednotlivých fakultách, aby bolo 

možné na fakultách vytvoriť vlastnú databázu, ktorá by umožnila flexibilnú pomoc pre 

prichádzajúcich zahraničných študentov v rámci povinností vyplývajúcich z ich pobytu na 

Slovensku; 
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 o stave prípravy brožúry o TU, pričom v tejto súvislosti prorektor požiadal dekanov fakúlt, aby 

prostredníctvom fakultných prodekanov zabezpečili poskytovanie aktuálnych a relevantných 

podkladov o jednotlivých fakultách, ktoré budú súčasťou pripravovanej brožúry; 

 o riešení nevyčerpaných prostriedkov poskytnutých v rámci programu Erasmus+ - v zmysle 

harmonogramu projektu Erasmus+ za akademický rok 2016/2017, je univerzita povinná vyplniť 

a zaslať Národnej agentúre  "Priebežnú správu" o čerpaní grantu, kde deklaruje realizovaný 

počet mobilít a alikvotne vyčerpanú čiastku grantu k 31. januáru 2017.  Do uvedeného termínu 

sa  zrealizoval  nízky počet mobilít, čím sa vysoko nedočerpal poskytnutý grant. Podľa tejto 

štatistiky, by mala TU vrátiť  nerealizovanú sumu grantu v objeme cca 20 tis. EUR. Po 

konzultácii s oddelením vonkajších vzťahov, bola na návrh rektora univerzity priebežná správa 

upravená na pôvodne stanovené počty mobilít. K dosiahnutiu požadovaných počtov mobilít boli 

vyzvaní zástupcovia jednotlivých fakúlt na zorganizovanie doplnkových výberových konaní na 

študentské mobility (stáže). 

 

Bod 7 

 

7.1  

 

Koordinátorka pre kvalitu TU pripomenula, že výsledkom realizácie štrukturálneho 

projektu „Zefektívnenie správy a riadenia univerzity s využitím moderných technológií“ sú dva 

základné projektové výstupy, a to Informačný systém elektronickej správy registratúry BRISK a 

Informačný systém elektronickej správy manažmentu ISSM. V súvislosti s udržateľnosťou  

a kontrolovateľnosťou výstupov štrukturálneho projektu je potrebné zabezpečiť efektívne využívanie 

týchto informačných systémov. Na pozvanie koordinátorky pre kvalitu prišli na rokovanie zástupcovia 

dodávateľskej firmy Datalan, a. s., ktorí prítomným prezentovali funkcionality a používateľské 

rozhrania systému ISSM.  

Po prezentovaní fungovania a možností systému prebehla medzi prítomnými krátka diskusia, 

na konci ktorej požiadal rektor univerzity dekanov o zabezpečenie efektívneho využívania 

prezentovaného systému a poďakoval zástupcom dodávateľa za ich účasť. 
 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie koordinátorky pre kvalitu TU: 

 o príprave návrhu Akčného plánu zlepšovania na nové obdobie 2017 – 2019 vzhľadom na to, že 

platnosť Akčného plánu zlepšovania na 2014 - 2016 už skončila. Návrh bol už prerokovaný 

a schválený na zasadnutí GR TU, koordinátorka pre kvalitu následne požiada o vyjadrenie 

členov Rady pre kvalitu TU a finálna verzia návrhu bude predložená na najbližšie rokovanie 

KR TU.  

 

 

Bod 8 

 

8.1  

  Kvestor univerzity informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Zabezpečiť odborné 

stanovisko k využitiu budovy kina Sloboda. Uviedol, že v decembri minulého roka boli zo strany PrF 

TU objednané posudky od architektonickej firmy podľa výberu PrF, avšak do dnešného dňa neboli 

poskytnuté, očakávajú sa v najbližších dňoch. KR TU následne prijalo uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 9/13-28022017  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2017 - Zabezpečiť 

odborné stanovisko k využitiu budovy kina Sloboda. 

Z: Ing. Hornáček  

 

 

Bod 9 

 

V rámci posledného bodu rokovania rektor univerzity informoval o návrhu spoločného listu 

TU a UCM, ktorý mu bol doručený zo strany UCM vo veci žiadosti o bezplatný prevod budovy na 

Paulínskej ulici v Trnave (budova MTF) do spoločného užívania TU a UCM. Podotkol, že uvedená 

záležitosť bola prerokovaná na zasadnutí GR TU, kde boli vznesené námietky voči využiteľnosti 
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nehnuteľnosti súčasne pre obe univerzity z hľadiska jej kapacity, ako aj z organizačného hľadiska. 

Ďalej, TU takýto list už ministrovi školstva zaslala a o uvedenom riešení s ním rokovala. Požiadal 

následne o vyjadrenie členov KR TU, ktorí s predmetným návrhom listu konsenzuálne vyjadrili 

nesúhlas.  

 

Vzhľadom na potrebu riešenia otázky zlepšenia zabezpečenia stravovania študentov 

a zamestnancov TU v študentskej jedálni a bufetoch v priestoroch fakúlt a študentského domova 

rektor univerzity dal na zváženie pokračovať v súčasnom modeli zabezpečovania stravovania formou 

interného prevádzkovateľa alebo pristúpiť k externej forme prenajatím týchto priestorov za 

podmienok stanovených univerzitou, napr. zachovanie pracovných pomerov súčasných zamestnancov 

študentskej jedálne a poskytovanie služby na dobu určitú, napr. 1 rok. Vzhľadom na doterajšie 

výsledky v procese zabezpečiť tieto činnosti interne, ako aj ďalšie argumenty, ktoré odzneli v diskusii, 

členovia KR TU konsenzom schválili začatie procesu externého dodávateľa zabezpečujúceho 

stravovanie na TU.  

 

Riaditeľka kancelárie rektora informovala prítomných o stave príprav osláv 25. výročia 

obnovenia činnosti TU. Oboznámila prítomných, že rektor univerzity vymenoval komisiu pre prípravu 

osláv 25. výročia obnovenia činnosti TU a zároveň informovala, že dňa 1. 3. 2017 sa uskutoční jej 

prvé zasadnutie. O výsledkoch zasadnutia bude informovať na najbližšom zasadnutí KR TU.  

 

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD. 

rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Macášková 

 

Trnava 28. 2. 2017 

 


